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Referat af bestyrelsesmøde 27. august 2024 
 

Deltagere Henning Carlsen, Preben Larsen, Bente Aalund, Torben Toft-Nielsen, Sarah Töpperwien, Bodil 

Madsen, Anne Marie Molter Rasmussen, Freddy Johansen og Morten Holm (referat) 

 Klubhuset, kl. 17.00 – 19.00 

 

Afbud Flemming Roesbjerg og Mads Franklin 

 

Forslag til Dagsorden 

1. Dagsorden 

2. Siden sidst, Meddelelser m.v. 

3. Eventuelt 

 

1. Dagsorden 

Ingen ændringer til det udsendte forslag til dagsorden. 

 

2. Siden sidst, Meddelelser m.v. 

• Status på Alpinudvalgets bufferkonto: Alpinturens konto er i tråd med beslutningen på det 

ekstraordinære bestyrelsesmøde overført til klubbens regnskab. Udvalget har fortsat en konto til de 

midler de kan råde over ifm gennemførelse af den årlige tur, ligesom Gåudvalget har til sine ture – 

men begge konti er altså en del af klubbens økonomi. 

• Status på Alpeløbet: Anne Marie orienterede om forberedelserne. P.t. er der 59 deltagere, hvad der 

flugter meget godt med normalen. Sponsorer: K-sport betaler 50% af præmier, Super Brugsen pølser, 

Nybolig 300 startnumre (rækker til flere løb, bla fordi det forsøges at få startnumre retur efter løbet). 

Nogle få frivillige opgaver mangler at blive besat, men ellers er udvalget godt med i planlægningen. 

• Tilmelding til vinterens aktiviteter: Der var for få deltagere til 3 ugentlige hold til Core som de senere 

år. Core gennemføres derfor nu med 2 hold, så tidligere besluttet maksimalt tilskud overholdes. 

Svømning gennemføres ved merbetaling af deltagerne (så maksimalt samlede tilskud overholdes) og 

Bente skriver til Hockey-deltagerne. 

• Hjælpere til OCR-løb 7. september: Der ydes 300 kr. i tilskud til klubben pr. frivillig, man kan melde 

sig via Henning. 

• Fælles klubaktiviteter blev kort drøftet. Bestyrelsen ser fortsat rigtig god idé i 2-3 årlige klubfælles 

aktiviteter, og herunder den kommende fælles løvfaldstur. Må også konstatere, at det skal planlægges 

i god tid, og at det nok er bedst på søndage ifm de ordinære trænings- og mødetider i Gå, Løb, MTB 

og Cykelafdelingerne, ligesom det er vigtigt at afdelingerne involveres i god tid forinden så de kan 

integrere det i deres aktivitetsplaner. 

• Opfølgning på nyt navn: Henning følger op på skilte i de 2 gavle på klubhuset, som er eneste 

tilbageværende udestående. 

• Outdoor Fun har igen i år forespurgt MTB-udvalget, om de kan assistere med nogle træninger på MTB-

sporene. Bestyrelsen er enige i, at det er helt op til udvalget og de frivillige medlemmer, om en sådan 

assistance kan lade sig gøre. Når der, som her, er en indtægt forbundet med det frivillige arbejde, 

betales det til klubben – helt som i alle andre situationer, hvor frivillig indsats af medlemmer 

genererer en indtægt. 

• Referater af bestyrelsens møder lægges normalt på hjemmesiden. Der kan være undtagelser i helt 

særlige tilfælde, og det gør sig gældende for det ekstraordinære møde før sommerferien. 

 

I den forbindelse blev processen med godkendelse af referater bekræftet: Referater godkendelse i 

forlængelse af møderne (via e-mail) og sådan at det er godkendte referater, der lægges på 

hjemmesiden. Godkendte referater lægges også i printet version i klubhuset. Udkast til referater (til 

godkendelse) deles ikke uden for bestyrelsen.  

 

 

3. Eventuelt 

Næste møde: Onsdag 30. oktober kl. 17. 


